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Särskilt yttrande

Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet den 28 april 2015

Ärende 1 Planbesked för Apelvägen

Det är mycket bra och helt nödvändigt att planera för fler särskilda boenden och fler
hyresrätter i olika kommundelar. Den här planen ser ut att ha mycket goda ffirutsättningar
för ett trevligt och integrerat boende. Dock är bullerfrågan en stor utmaning.

Miljöpartiet har vid ett flertal tillfdllen noterat att detaljplaner fastställts, där trafiken
medrör höga bullemivåer för de boende och där avsteg har gjorts från de riktvärden som
finns mr trafikbuller. Det tycker vi är olyckligt. Vi menar att detta i många fall går att
undvika genom att i ett tidigt skede planera byggnaders placering och utformning på ett
sätt som begränsar bullernivån.

Vi framförde i detta ärende ett tilläggsyrkande om att trafikbuller inom planområdet ska
utredas med utgångspunkt att inte medge avsteg från regeringens riktvärden rör
trafikbuller.

Vi fick tyvärr inte gehör för vårt yrkande.
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